
پیامبر صلی الله علیه وسلم از نذر نهی کرده و فرمودند: «إنِهُ
لاَ يأَتْيِ بخَِيرٍْ، وَإنِمَا يسُْتخَْرَجُ بهِِ مِنَ البْخَِيلِ»: «نذر خیری

نمیآورد، بلکه با آن (مقداری) از (مال) بخیل جدا میشود

هُ از ابن عمر ـ رضی الله عنهما ـ روایت است که پیامبر صلی الله علیه وسلم از نذر نهی کرده و فرمودند: «إنِ
مَا يسُْتخَْرَجُ بهِِ مِنَ البْخَِيلِ»: «نذر خیری نمیآورد، بلکه با آن (مقداری) از (مال) بخیل جدا لاَ يأَتْيِ بخَِيرٍْ، وإَنِ

میشود».
[صحیح است] [متفق علیه]

پیامبر ـ صلی الله علیه وسلم ـ از نذر نهی کردند؛ و نذر آن است که کسی چیزی را بر خودش واجب سازد که شرع
او را به آن ملزم نکرده باشد؛ و فرمود: نذر چیزی را جلو و عقب و پس و پیش نمیکند بلکه با آن مقداری از مال
بخیل جدا میشود، چون بخیل فقط کاری را انجام میدهد که بر او واجب شده باشد؛ و نذر باعث نمیشود چیزی که

برایش مقدر نیست، رخ دهد.
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